
Zápis č. 1/2022 z jednání Výboru sociálního, kultury a sportu 

   konaného dne 23.2.2022 od 17:00 – 18:10 hodin 

 

Přítomni:  předseda: Mgr. Martin Melichar  

                  členové: Miluše Průšová, Jan Němeček, Bc. Kryštof Kněžínek, Miriam Stewartová 

                  tajemnice: Ing. Iveta Stašková - omluvena 

                  hosté: Ing. Špaňhel 

Nepřítomen: Monika Krylová, Josef Smola  

 

Program jednání:  
1) Bytová otázka - nájem v obecních bytech (návrh na zvýšení cen nájemného bytů, problémový 

nájemník, přidělení volného bytu) 

2) Shrnutí akcí roku 2021 a plán na rok 2022  

3) Různé 

 

1) Bytová otázka: nájem v obecních bytech – předseda opakovaně uvedl, že na základě doporučení 

kontroly z MHMP by bylo vhodné navýšit nájemné v obecních bytech o 20 % (dle § 2249, zák. 

89/2012 Sb. Občanského zákoníku). Tzn. navýšení z 84,48 Kč/m2 na 101,38 Kč/ m2 , z 83,60 Kč/ 

m2 na 100,32 Kč/ m2 a z 82,69 Kč/ m2 na 99,23 Kč/ m2 . Tento bod zatím nebyl probrán na ZMČ  

a bude znovu předložen na zastupitelstvu dne 1.3.2022. 

Všichni přítomní se na navýšení nájemného a novém termínu shodli. 

Výbor sociální, kultury a sportu doporučuje ZMČ navýšit nájemné v obecních bytech o 20 % 

od 1. července 2022.  
 

Členové byli dále seznámeni s vynaloženými náklady na opravy v bytových domech od roku 2011  

a s plánem jejich rekonstrukcí v roce 2022.  

 

Řešení problémového nájemníka – předseda opakovaně seznámil přítomné s tím, že problémový 

nájemník pan V. Ch. opakovaně porušuje smluvní podmínky nájemní smlouvy. Nájemník pobývá 

dlouhodobě v zahraničí (byt neužívá), zřídil si v nájemním bytě sídlo podnikání bez předchozího 

souhlasu pronajímatele, opakovaně je upozorňován na neuhrazení nájemného v termínu splatnosti, 

nerespektuje povinnosti vyplývající ze smluvního vztahu. 

Tento bod také zatím nebyl probrán ZMČ a bude znovu předložen na zastupitelstvu dne 1.3.2022. 

Výbor sociální, kultury a sportu doporučuje ZMČ pověřit starostu vyřešením problémového 

nájemníka s právní kanceláří.  
 

Seznam žadatelů o přidělení bytu – výbor byl seznámen s aktualizovaným seznamem žadatelů  

o přidělení bytu.  

Povinností žadatelů je obnovovat a aktualizovat svou žádost každý rok, v případě nedodání 

aktualizace do jednoho měsíce po uplynutí lhůty jednoho roku budou žadatelé vyřazeni ze seznamu 

žadatelů o přidělení obecního bytu.  

Přidělení bytu v ulici U Bažantnice: proběhla telefonická komunikace s žadateli dle aktuálního 

seznamu a byl doporučen v pořadí druhý žadatel pan Š. Jméno bude sděleno panu starostovi jako 

vhodný kandidát na volný byt (po provedení nutných oprav, které doporučí paní Benešová).  

 

2) Akce od posledního zasedání výboru: Vítání občánků, předseda poděkoval za pomoc členům 

výboru (nadepsání jmen do pamětní knihy, výzdoba prostoru, pomoc při vítání a výběr dárků). Výlet 

klubu seniorů do Kutné Hory konaný dne 15. září byl úspěšný. I přes covidová opatření proběhly i 

plánované podzimní akce klubu seniorů v roce 2021 - 5.10. přednáška z historie Chuchle, 2.11. 

přednáška „Kytky k jídlu RNDr. Jany Vlkové“, 30.11. Vázání adventních věnců, 16.12. tradiční 

Vánoční setkání. 



Předseda seznámil členy s plánem akcí klubu seniorů na rok 2022 (7.6. - 8.6.2022 plánovaný výlet 

do Hrušek). 

 

3) Různé: 

Paní Stewartová seznámila členy s plánováním tradičního přespolního běhu v měsíci dubnu. 

Paní Průšová opětovně navrhuje počítačový kurz pro naše seniory (škola s tím počítá, ale až po 

skončení covidových opatření). 

Pan Němeček informoval členy o možných akcích a školeních pro seniory. 

 

Zapsal: Mgr. Martin Melichar 

 

 

 

 

 

 

……………………………………………….. 

                   Mgr. Martin Melichar 

  Předseda Výboru sociálního, kultury a sportu 


